







<mark>适用范围</mark> 适用于各类船舶有滴水、溅水和凝水的场所,如机炉舱、干货舱、轴隧、管弄、露天甲板 等场所作照明之用;工作环境温度为-30℃~+55℃。

产品特点 1. 壳体采用优质钢板拉伸成型,灯罩采用PC注塑成型,密封性能良好,

- 2. 灯体结构紧凑、外观精美,内部接线方便等特点;
- 3. 选用优质的LED光源,光效高,使用寿命长达5万小时以上;
- 4. LED驱动选用性能稳定的元器件,确保驱动寿命长,恒流电路设计,并设有短路、过载 等电路保护,确保LED能长期稳定工作。

采用标准 采用IEC60092-306、GB7000.1、GB7000.10、GB17743、GB 19510.1、GB 19510.14标准;

The scope of application
Applied to illumination of water dripping, water spattering, water coagulating place in ships, such as oven cabin, dry cabin, tunnel, pipeline and weather deck etc. The environmental temperature for work is -30°C ~ +55°C₀

Products characteristic

- 1. The shell adopts good quality steel plate tensioned, lampshade adopts injection of PC, and has the seal structure.
- 2. The lamp body has compact structure and delicacy appearance, and it is convenient to connect
 - 3. It adopts good LED lamp, with high light efficiency, the working life can be over 50,000 hours.
- 4. The LED starter has stabled components, to assure that the circuit has a long life time, and it has the protection for the short circuit and over load, to assure that the LED light work for long term.

Standard adopted
Adopt the standard of IEC60092-306, GB7000.1, GB7000.10, GB17743, GB 19510.1, GB 19510.14. Conform to GRADE ENTRY NORMS FOR STEEL SHIPS.

型号 Type	JCY21-2L	JCY21-2EL	JCY41-2L	JCY41-2EL
功率 Power	2*8W	2*8W+24V/3W	2*18W	2*18W+24V/3W
重量 Weight	4kg	4.2kg	7.4kg	7.6kg
额定电压 Rated Voltage	AC100V~240V 50Hz/60Hz			
光源 Illuminant	LED			
电缆外径 Cable outside diameter	Ф14-Ф16			
防护等级 Protection class	IP66			





